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Vragen van het lid Zijlstra (VVD) aan
de minister van Economische Zaken
over energiestoringen aan
schakelstation Kropswolde.
(Ingezonden 12 januari 2010)

1
Bent u op de hoogte van het hoge
aantal stroomstoringen dat heeft
plaatsgevonden in
Hoogezand-Sappemeer?

2
Deelt u de mening dat 13 storingen in
een jaar tijd te hoog is en dat
daarmee vraagtekens gezet mogen
worden bij de leveringszekerheid? Zo
niet, waarom niet?

3
Deelt u de mening dat afnemers het
recht hebben op transparante
informatie over de oorzaken van
dergelijke stroomstoringen en de
gevolgde procedures en dat dit recht
hier des te meer op zijn plaats is
omdat de schade en overige nadelen
vooral bij de afnemers terechtkomen
terwijl de informatie alleen bij het
netwerkbedrijf ligt en dat het
netwerkbedrijf als natuurlijk
monopolist en in eigendom van de
overheid als vanzelfsprekend
maximale openheid en transparantie
zou moeten willen betrachten in het
geval van verstoringen van de
elektriciteitsvoorziening? Zo niet,
waarom niet?

4
Wat is uw mening over het feit dat er
een stroomstoring van twee uur heeft
plaatsgevonden aan een 110/10 kV
transformator op
hoofdvoedingsstation Kropswolde,
terwijl op dit station een
reservetransformator aanwezig is?
Kunt u daarbij aangeven hoe dit zich
verhoudt tot uw uitgangspunt dat het
hoofdstroomnetwerk «dubbel» moet
zijn uitgerust om daarmee de
leveringszekerheid op een
aanvaardbaar niveau te brengen en te
houden?

5
Deelt u de mening dat het voor het
investeringsklimaat in Nederland
uitermate belangrijk is dat er geen
twijfels mogen ontstaan over de
leveringszekerheid van elektriciteit en
gas in Nederland?

6
Deelt u de mening dat het een goede
zaak zou zijn dat bij stroomstoringen
en storingen in het gasnetwerk, het
aan de netwerkbedrijven is om te
bewijzen dat er geen sprake was van
verwijtbaar handelen van hun zijde?
Zo niet, waarom niet?

7
Wat is uw mening over de
leveringsvoorwaarden die Enexis aan
zijn klanten voorlegt, waarbij de
aansprakelijkheid voor schade die
voorkomt uit dergelijke storingen
bijna altijd bij de afnemers

terechtkomt? Bent u bereid de
Energiekamer te laten onderzoeken of
Enexis en andere netwerkbedrijven in
hun leveringsvoorwaarden mogelijk
misbruik maken van hun
monopoliepositie? Zo niet, waarom
niet?

8
Bent u, gezien het grote belang van
een betrouwbare energievoorziening
en de grote schade die bedrijven en
consumenten kunnen leiden bij
storingen, bereid een permanente
onafhankelijke onderzoeksraad
(analoog aan de onderzoeksraad voor
veiligheid) in te stellen die als taak
heeft om technisch onderzoek te
doen naar de oorzaken en gevolgen
van storingen in de elektriciteit- en
gasvoorziening, waarbij deze raad
ook aanbevelingen kan doen over
maatregelen die genomen dienen te
worden om de kwaliteit van het
netwerk te verbeteren? Indien u hier
niet toe bereid bent, kunt u dan
aangeven waarom niet en hoe u dan
denkt te zorgen dat bedrijven op
correcte, transparante en
onafhankelijke wijze worden
geïnformeerd over dergelijke
storingen?
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